
SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN APPEALS AND LEAVE
APPLICATIONS
OTTAWA, 3/5/00.  THE  SUPREME  COURT  OF  CANADA  HAS  TODAY  DEPOSITED
WITH  THE  REGISTRAR  JUDGMENTS  IN  THE  FOLLOWING  APPEALS  AND
APPLICATIONS  FOR  LEAVE  TO  APPEAL.
FROM:  SUPREME  COURT  OF  CANADA  (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR POURVOIS ET DEMANDES
D’AUTORISATION
OTTAWA, 3/5/00.  LA  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  A  DÉPOSÉ  AUJOURD'HUI
AUPRÈS  DU  REGISTRAIRE  LES  JUGEMENTS  DANS  LES  APPELS  ET  LES 
DEMANDES  D’AUTORISATION  D’APPEL  SUIVANTS.
SOURCE:  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  (613) 995-4330

APPEALS / APPELS:
(Reasons for judgment will be available shortly at: / Motifs de jugement disponibles sous peu à: 
http://www.scc-csc.gc.ca )

26695 VINCENT SCALERA v. M.J. OPPENHEIM IN HIS QUALITY AS ATTORNEY IN CANADA
FOR THE NON-MARINE UNDERWRITERS, MEMBERS OF LLOYD’S OF LONDON (B.C.)
2000 SCC 24

CORAM: L'Heureux-Dubé, Gonthier, McLachlin, Iacobucci, Major, Bastarache and Binnie JJ.

The appeal is dismissed with costs.

Le pourvoi est rejeté avec dépens.

26708 NICODEMO SANSALONE v. THE WAWANESA MUTUAL INSURANCE COMPANY (B.C.)
2000 SCC 25

CORAM: L'Heureux-Dubé, Gonthier, McLachlin, Iacobucci, Major, Bastarache and Binnie JJ.

The appeal is dismissed with costs.

Le pourvoi est rejeté avec dépens.

26659 PLACEMENTS ARMAND LAFLAMME INC.  - c. -  JULES ROY et PRUDENTIAL-BACHE
COMMODITIES CANADA LTD.  (Qué.) 2000 SCC 26

CORAM: Les juges L’Heureux-Dubé, Gonthier, McLachlin, Iacobucci, Bastarache, Binnie et Arbour

L’appel est accueilli, le jugement de la Cour d’appel est infirmé et le jugement de la Cour supérieure est rétabli
en partie.  Les intimés sont condamnés solidairement à payer à l’appelante la somme de 924 374 $, plus les intérêts au
taux légal depuis l’assignation et l’indemnité additionnelle, avec les dépens devant toutes les cours, incluant les frais
d’experts.
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The appeal is allowed, the judgment of the Court of Appeal is set aside and the judgment of the Superior Court
is restored in part.  The respondents are found jointly and severally liable to pay to the appellant the amount of $924,374,
plus interest at the legal rate from the date of service and the additional indemnity, with costs in all courts, including
expert witness fees.

26583 VILLE DE MONTRÉAL ET COMMUNAUTÉ URBAINE DE MONTRÉAL - c. -
COMMISSION DES DROITS DE LA PERSONNE ET DES DROITS DE LA JEUNESSE - et -
RÉJEANNE MERCIER - et entre - VILLE DE BOISBRIAND ET COMMUNAUTÉ URBAINE
DE MONTRÉAL - c. - COMMISSION DES DROITS DE LA PERSONNE ET DES DROITS DE
LA JEUNESSE - et - PALMERINO TROILO (Qué.) 2000 SCC 27

CORAM: Les juges L'Heureux-Dubé, Gonthier, McLachlin, Iacobucci, Bastarache, Binnie et Arbour

L’appel est rejeté avec dépens et les jugements de la Cour d’appel du Québec sont confirmés.  Les dossiers de
Mme Mercier et de M. Troilo sont renvoyés au Tribunal des droits de la personne afin qu’il se prononce sur la
justification que pourraient apporter les villes de Montréal et de Boisbriand. Le dossier de M. Hamon est retourné à la
Cour d’appel du Québec pour qu’elle se prononce en tenant compte du présent arrêt.

The appeal is dismissed with costs and the judgments of the Quebec Court of Appeal are affirmed.  The cases
of Ms. Mercier and Mr. Troilo are referred to the Tribunal des droits de la personne for a decision as to whether the cities
of Montréal and Boisbriand can establish that their measures are justified.  The case of Mr. Hamon is returned to the
Quebec Court of Appeal in order for the Court of Appeal to decide the matter in light of this judgment.

APPLICATIONS FOR LEAVE / LES DEMANDES D’AUTORISATION:

27392 COCA-COLA LTD. AND COCA-COLA BOTTLING LTD. - v. - MUSADIQ PARDHAN C.O.B.
AS UNIVERSAL EXPORTERS, 1106729 ONTARIO LIMITED C.O.B. AS UNIVERSAL
EXPORTERS, JOHN DOE, JANE DOE AND OTHER PERSONS UNKNOWN TO THE
PLAINTIFFS WHO OFFER FOR SALE, SELL, EXPORT, MANUFACTURE, ADVERTISE,
OR DEAL IN TRANSSHIPPED COCA-COLA PRODUCTS  (F.C.A.) (Ont.)

CORAM: The Chief Justice, Iacobucci and Major JJ.

The motion for an extension of time is granted.  The application for leave to appeal is dismissed with costs.

La demande de prorogation de délai est accordée.  La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.

27500 NURI T. JAZAIRI - v. - ONTARIO HUMAN RIGHTS COMMISSION, YORK UNIVERSITY,
HARRY ARTHURS, SENATE COMMITTEE ON TENURE AND PROMOTIONS, FACULTY
COMMITTEE ON TENURE AND PROMOTION, TOM TRAVES, ELIE APPELBAUM AND
ROGER LATHAM (Ont.)

CORAM: The Chief Justice, Iacobucci and Major JJ.

The application for leave to appeal is dismissed with costs.

La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.
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27484 STATE FARM MUTUAL AUTOMOBILE INSURANCE COMPANY- v. - PARIMALA
VIJEYEKUMAR AND GAYATHIR VIJEYEKUMAR (Ont.)

CORAM: The Chief Justice, Iacobucci and Major JJ.

The application for leave to appeal is dismissed with costs.

La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.

27509 FAISAL TAMIMI- v. - DR. FREDERICK GENTILI (Ont.)

CORAM: The Chief Justice, Iacobucci and Major JJ.

The application for leave to appeal is dismissed with costs.

La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.


